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Protokół  Nr LV/2023 

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu  2 marca 2023 roku 

w godz. od 1600 do 1735 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych (ustawowo 15 radnych)   

 

Obecni (13): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek,  Florczyk 

Damian, Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz 

Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Nieobecni radni (2): Kubiak Andrzej,  Jakubiak Marcin 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W sesji uczestniczyli także: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska  

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak 

Kierownik Posterunku Policji w Borku Wlkp. - Starszy aspirant – Mateusz Szewczykowski 

Komendant Powiatowej Straży Pożarnej w Gostyniu – starszy Kapitan Marcin Nyczko 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych  

i Rada jest władna do  podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum (nieobecny 

Radosław Andrzejak). 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad LIV sesji Rady Miejskiej. 
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4. Analiza sytuacji przeciwpożarowej na terenie powiatu gostyńskiego z uwzględnieniem 

gminy Borek Wlkp. w 2022 roku. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu 

gostyńskiego z uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. w 2022 roku. 

6. Sprawozdanie za rok 2022 z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy  w Rodzinie  oraz  z realizacji „Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie  dla 

Gminy Borek Wlkp. na lata 2021-2025”. 

7.  Sprawozdanie za rok 2022 z zakresu ustawy  z  dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy  zastępczej  w tym: sprawozdanie z realizacji „Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022”. 

8. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.  

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2023; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2023 – 2029; 

3) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  

zwierząt na terenie gminy Borek Wlkp. w 2023 roku; 

4) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jeżewska 2”; 

5) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Borek Wlkp.; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości pod elektrownię 

słoneczną (fotowoltaiczną) na zrekultywowanym wysypisku (w drodze 

bezprzetargowej); 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości pod elektrownię 

słoneczną (fotowoltaiczną) na zrekultywowanym wysypisku (na okres 29 lat); 

8) zmieniająca uchwalę w sprawie określenia kryteriów rekrutacji na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę 

Borek Wielkopolski oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych 

kryteriów. 

12. Wolne głosy, wnioski i informacje.  

13. Zakończenie. 
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Następnie Przewodniczący Rady na prośbę Burmistrza wnioskował o wprowadzenie do 

porządku sesji dwóch projektów uchwał: 

 

1) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2023 r.; 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Borek Wlkp. oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów. 

Innych wniosków  nie zgłoszono. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku o: 

 

1) wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2023 r. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu (nieobecny radny Radosław Andrzejak). 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (12): Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, 

Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

2) wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Borek Wlkp. oraz warunków i zasad korzystania z 

tych obiektów 

Za przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu (nieobecny radny Radosław Andrzejak). 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (12): Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, 

Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 



  str.4/16   

Innych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady przedstawił porządek 

sesji po wprowadzonych  zmianach: 

 

Punkty od 1 do 10 bez zmian  

 

Punkt 11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 Podpunkty  1)  i   8) bez zmian 

9)   udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2023 r.; 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Borek Wlkp. oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów. 

 

Punkty 12 i 13 bez zmian. 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zapytał czy są uwagi do przedstawionego 

porządku sesji. 

Uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie porządku sesji po 

wprowadzanych zmianach. 

Za przyjęciem porządku sesji głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu (nieobecny radny Radosław Andrzejak). 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (12): Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, 

Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad LIV sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z LIV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu  26 stycznia 2023 roku i był wyłożony na 

stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał czy radni 

zgłaszają uwagi do protokołu. 
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Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z LIV sesji Rady głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu (nieobecny radny Radosław Andrzejak). 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (12): Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, 

Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad. 4. Analiza sytuacji przeciwpożarowej na terenie powiatu gostyńskiego z  

uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. w roku 2022. 

Komendant Powiatowej Straży Pożarnej w Gostyniu – starszy Kapitan Marcin Nyczko 

przedstawił w/w sprawozdanie, stanowi ono załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Radny Michał Dopierała – do kogo zostanie przekazany wymieniany samochód pożarniczy.  

Starszy Kapitan Marcin Nyczko  - do jednostki OSP w Bodzewie, jednostki włączonej do 

Krajowego Systemu Ratowniczo – Gaśniczego. 

 

Radny Romuald Gawroński – czy jest limit na szkolenia ratowników medycznych. Czy w 

każdej OSP może być bez limitu. 

 

Starszy Kapitan Marcin Nyczko  - na ten moment mamy dwóch ratowników po studiach, a 

jeden ratownik może mieć pod sobą sześciu druhów, czyli jedno szkolenie to jest dwunastu 

druhów. Jednak nic nie stoi na przeszkodzie aby zrobić dwa szkolenia w roku i pierwsze 

będzie już w kwietniu (szkolenie trwa dwa weekendy).  

 

Radny Leszek Chałupniczak – czy na prywatnym terenie można palić drobne gałęzie, czy 

trzeba gdzieś zgłaszać. 

 

Starszy Kapitan Marcin Nyczko  - nie można, nawet po zgłoszeniu do OSP. 

Innych pytań nie zgłoszono. 
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Ad.5. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu 

gostyńskiego w 2022 roku. 

Kierownik Posterunku w Borku Wlkp. - Mateusz Szewczykowski przedstawił w/w 

informację, która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Radny Michał Dopierała – proszę o zwiększenie patroli policyjnych na parkingu przy 

Stadionie Miejskim w Borku Wlkp. oraz na wejściu do parku w Karolewie. 

 

Kierownik Posterunku w Borku Wlkp. - Mateusz Szewczykowski -  to są stałe punkty 

kontroli i nie ma dnia aby nie było tam policjantów. Są to najczęstsze miejsca, w których 

młodzież się grupuje i tam dochodzi najczęściej do różnych drobnych wykroczeń 

popełnianych przez młodzież. 

 

Innych pytań do w/w sprawozdania nie zgłoszono. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie za rok 2022 z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy  w Rodzinie  oraz  z realizacji „Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 

Rodzinie  dla Gminy Borek Wlkp. na lata 2021-2025”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie było szczegółowo analizowane na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady, wszystkie sprawozdania ponadto były przesłane 

radnym na pocztę e-mail oraz wstawione na stronę internetową Gminy Borek Wlkp. w 

związku z powyższym nie będą odczytywane na sesji. Po czym Przewodniczący Rady zapytał 

czy radni zgłaszają uwagi do w/w sprawozdania. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie za rok 2022 z zakresu ustawy  z  dnia 9 czerwca 2011 r.  

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy  zastępczej  w tym: sprawozdanie z 

realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022”. 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie wpłynęła interpelacja oraz zapytanie. 

 

Ad. 11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2023 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Radny Damian Florczyk – wstawia się dodatkowe zadanie inwestycyjne pn. „Zakup 

kontenera na odpady na wyposażenie PSZOK , czy to będzie na odpady budowlane. Ponadto 

planuje się budowę chodnika w ciągu drogi gminnej nr 744066, która to droga. 

 

Burmistrz -  w ubiegłym roku musieliśmy przejąć PSZOK, ponieważ Jarocin już dalej nie 

chciał prowadzić i jego wyposażenie też do nas należy. Poprzednia firma wydzierżawiała nam 

kontener do odpadów budowlanych, obecna firma nie dysponuje takim kontenerem w 

związku z powyższym zakup kontenera dla PSZOK na odpady budowlane był konieczny.  

Oprócz tego wyszło jeszcze to iż te śmieci muszą mieć odpowiednie badania. W tej chwili 

dysponujemy wszystkimi badaniami aby śmieci mogły być legalnie dostarczane do 

recyklingu w Jarocinie.  

Odpowiadając na drugie pytanie radnego, budowa chodnika w ciągu drogi gminnej nr 744066 

dotyczy dalszego ciągu drogi chodnika Droga Lisia, do końca zabudowań Lisiagóra. 

Zmierzamy do tego aby dotrzeć do Trzecianowa, z drugiej strony mamy ścieżkę pieszo – 
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rowerową do obwodnicy. Później zostanie zrobienie odcinka, który połączy teren z obszarem 

rolnym (pola) i tam wzdłuż pola mamy dogadane z miejscowym rolnikiem, który nam  już 

ustąpił pewien obszar. Przez lasek teren zostanie odpowiednio utwardzony. Jestem w 

porozumieniu ze Starostą, że odcinek przy drodze powiatowej w Strumianach również nam 

dofinansują. 

 

Radna Elżbieta Wojciechowska – w dziale 801 zwiększa się wydatki na usługę cateringową, 

cóż się pod tym kryje. 

 

Burmistrz – to są środki na wyżywienie dzieci. Zrobiłem ostatnio porównanie naszej oświaty 

w dawnym woj. leszczyńskim.  W porównaniu do takiej samej wielkości gmin, mamy o dwa 

miliony więcej wydatków na oświatę. Przeszło milion my dofinansowujemy posiłki dzieciom. 

Jednak oświata to jest inwestycja w przyszłość.  

 

Radny Romuald Gawroński – czy te wyłączenia oświetlenia od godziny 1.00 do 4.00  

rekompensują nam podwyżki. 

 

Burmistrz – do 31 marca muszę zdać sprawozdanie. Porównanie średnioroczne zużycie za rok 

2018, 2019 do grudnia 2022 roku. Samo wyłączenie lampek na święta, spowodowało 

oszczędność 40%  nie mówię o wyłączeniu oświetlenia. Z tego co mi wiadomo w każdej 

jednostce mamy oszczędności. 

 

Radny Michał Dopierała – czy na poboczu ul. Jęczkowskiego będzie jeszcze coś 

wykonywane. 

 

Burmistrz – poszerzono pas drogowy  przy ul. Jęczkowskiego (wyznaczony przez geodetę), 

utwardzono go  odpadem z dróg, kruszywem tak aby samochody mogły parkować (z ukosa), 

jest to pewien etap, który do 2 lipca powinien być ukończony.   

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  
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Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LV/441/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

2)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2023-2029 

Skarbnik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LV/442/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

3) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Borek Wlkp. 

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 
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a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Radny Michał Dopierała – chciałbym wiedzieć ile przeznacza się na bezdomnych ludzi. 

 

Burmistrz – to pytanie nie leży w zakresie mojej wiedzy, jednak Kierownik MGOPS może 

udzielić odpowiedzi w tym temacie. Społeczeństwo powinno wiedzieć, że Gmina Borek 

Wlkp. wydaje spore środki na utrzymanie osób bezdomnych z terenu naszej gminy. Proszę 

Kierownik MGOPS o przygotowanie informacji w tym temacie i przedstawienie jej na 

najbliższej Komisji, bądź sesji. 

 

Kierownik MGOPS – Dorota Dutkowiak – przygotowuję szczegółowe sprawozdanie z 

działalności Ośrodka Pomocy Społecznej i każdy wydatek będzie szczegółowo opisany, lub 

przygotuję odrębnie informację na zapytanie radnego. 

 

Radny Michał Dopierała – ja wiem ile to kosztuje, chciałbym aby ogólny zarys tych 

wydatków był dla społeczeństwa. To są duże sumy, a połowa radnych nawet o tym nie wie. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LV/ 443/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, 

Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Wstrzymuję się (1): Dopierała Michał 
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4)  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jeżewska 2” 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LV/444/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

5) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Borek Wlkp.  

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a)  Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b)  Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  
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Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LV/445/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości pod elektrownię 

słoneczną (fotowoltaiczną) na zrekultywowanym wysypisku (w drodze 

bezprzetargowej) 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LV/446/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 
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7) zmieniająca uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości pod elektrownię 

słoneczną (fotowoltaiczną) na zrekultywowanym wysypisku (na okres 29 lat) 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LV/447/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia kryteriów rekrutacji na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych prowadzonych przez 

Gminę Borek Wlkp. oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

tych kryteriów 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a)  Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b)  Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LV/448/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

9) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LV/449/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, 

Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Wstrzymuję się (1): Dopierała Michał 
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10) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Borek Wlkp. oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów  

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LV/450/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Malicki Roman, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad.12. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady - zgodnie z § 3 rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 19 

stycznia 2023 r. w sprawie podmiotów, na rzecz których wykonane są przez nieletnich prace 

społeczne proszę Burmistrza o przedstawienie opinii dotyczącej potrzeb Sądu Rejonowego w 

Gostyniu w zakresie wykonywania prac społecznych przez nieletnich oraz wykaz podmiotów 

na rzecz których wykonywane są przez nieletnich prace społeczne. 

 

Burmistrz – 1) opinia dotycząca potrzeb Sąd u Rejonowego w Gostyniu w zakresie 

wykonywania prac społecznych przez nieletnich, opinia stanowi załącznik nr 32 do 

niniejszego protokołu; 

2) Informacja dotycząca nazw wyznaczonych podmiotów do wykonywania w/w prac, 

informacja stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 
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Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.13. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył LV sesję Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. 

 

  Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik          Tomasz Pawlak 


